



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

<b>Dato/sted</b>	03.04.2024/Teams	<b>Tid</b>	Kl. 18.00	<b>Styremøte nummer</b>	06/2024
<b>Deltagere fra styret:</b>	Ann, Iselin, Rita, Lena, Gunni, Linda, Roy, Steinar				
<b>Forfall:</b>	Hilde				
<b>Referent:</b>	Lena	<b>Distribueres til:</b>	Hjemmesiden		

Sak		Ansvar	Frist
06.24.01	<b>Godkjenning av innkalling –</b> Godkjent	Lena	
06.24.02	<b>Godkjenning av referat –</b> Godkjent	Lena	
06.24.03	<b>Godkjenning av protokoll –</b> Godkjent	Lena	
06.24.04	<b>Post inn -</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
06.24.05	<b>Post ut –</b> Gjennomgått, se postliste.	Lena	
06.24.06	<b>Økonomi</b> <i>Grasrotandelen</i> Grasrotandelen skal utelukkende gå til drift av organisasjon, så det er ikke mulig å sette av pengene til utdanning. Må la denne ligge til vi kommer på noe annet for at hovedklubben skal få grasrotandel. Vi kan se på andre alternativer som f.eks. Sparebank 1 stiftelsen, Gjensidige stiftelsen og miljødirektoratet(friluftsliv). Rita jobber videre med dette.  Kasserer har opprettet bankintegrasjon mot DNB slik at transaksjonsdata lett kan overføres fra bankkontoer til Visma.	Rita	
06.24.07	<b>Sak unntatt offentlighet</b>		
06.24.08	<b>Saker til NKK</b> <i>Godkjent mentalstatus</i> Saken er sendt inn til NKK, men vi har foreløpig ikke fått noe svar.  <i>Kjent AD status</i> Saken er sendt inn til NKK. Har fått svar fra Sunnhetsutvalget til NKK hvor vi må innhente mer data og statistikker osv. Vi må sende inn en søknad. Gunni starter prosessen.  <i>Liste over utestengte hunder</i> Listen som er på NKK er fortsatt ikke oppdatert. Gunni og Ann tar saken videre.  <i>Mentaltestdommere</i> Rottweiler klubben ønsker å utdanne flere mentaltestdommere. Dette må vi pushe litt på med tanke på de andre sakene vi jobber med som kommer til mentalitet på rasen var. Linda tar tak i saken og inviterer til teams møte med de som kan bidra.		
06.24.09	<b>Avdelinger</b> <i>Buskerud</i> Ingenting nytt.		



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	<p><i>Vestfold</i> Ingenting nytt.</p> <p><i>Trøndelag</i> Ingenting nytt.</p>		
<b>06.24.10</b>	<p><b>Komiteer og råd</b></p> <p><i>Mentalkomiteen</i> Våpen Komiteen har fått våpen fra tidligere medlem i komiteen. Papirer er ordnet og venter på lisenser.</p> <p>Linda kommuniserer og ordner i forhold til våpen og våpenskap fra brukskomiteen.</p> <p>Fig/testlederkurs skal arrangeres 31mai til 2juni. Sendes ut til avdelingene så de kan få med deltagere. Klubben sponser kurs på de som stiller opp som figurant/testleder på 5 testdager.</p> <p><i>LP/Rally komiteen</i> Ingenting nytt.</p> <p><i>Brukskomiteen</i> Pinsesamlingen Har fortsatt ikke nok påmeldte, så samlingen vil gå i underskudd om det ikke kommer flere påmeldinger.</p> <p>Åpne for andre raser for å minimere underskuddet?</p> <p>Styret er enstemmige på at vi åpner for andre raser. Komiteen må jobbe for å få flere påmeldte.</p> <p><i>Utstillingskomiteen</i> Rasespesial april 2024 36 påmeldte lørdag 32 påmeldte søndag Rita går igjennom premier og rosetter for å dobbeltsjekke at vi har alt vi trenger. Hytte er leid på Furustrand til Ann og dommerne. Ann fungerer som ringsekretær hele helgen. Rita ordner arra og andre forberedelser sammen med Ann, og Hege i utstillingskomiteen.</p> <p>Rasespesialer 2025: Vestfold: Mangler tilbakemelding. Lena purrer. Trøndelag: 7 juni (spesial) og 8 juni (valpeshow). Her har styret tatt kontakt for endring av dato da pinsen 2025 er denne helgen. Buskerud: 23-24 august (dobbel spesial) Oslo Dog Show: Ann har sendt forespørsel om dato. Ann purrer.</p> <p>Vi må også sende ut spørsmål til avdelingene angående rasespesialer i 2026. Lena sender ut.</p> <p>Instruks til komiteen Ann og Rita starter på arbeide med denne.</p>		



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

<b>06.24.11</b>	<b>Treningsgrupper</b> TG Råholt har sendt inn seminarer og kurs frem til august 2024. Rita søker studieforbundet.  Rita har sendt ut informasjon om Microsoft abonnementet klubben har til alle TG'er.		
<b>06.24.12</b>	<b>Mestvinnende – flere grener</b> LP Rally RIK NBF Utstilling  Iselin jobber med dette og får med seg Lena. Må på plass nå tidlig på året. Går videre til neste møte.		
<b>06.24.13</b>	<b>Arrangementer 2025</b> <i>Medlemsseminar</i> Lena og Iselin Går videre. <i>Utstilling for alle raser</i> Går videre.		
<b>06.24.14</b>	<b>SoMe</b> <i>Påskekonkurransen</i> Styret har valgt ut et vinner bilde og deler på sosiale medier. Lena sender navn og adresse til Norsk Dyrehelse.  Det har også kommet inn en del resultater fra medlemmer som er delt på både facebook og instagram.		
<b>06.24.15</b>	<b>HD prosjekt</b> <i>Foredrag</i> Går videre til neste møte.		
<b>06.24.16</b>	<b>Adferd på Rottweiler</b> <i>Handlerkurs</i> Jobbes med. Ann sjekker datoer og tar kontakt med instruktør for å avtale. Går videre til neste møte.		
<b>06.24.17</b>	<b>Kurs m/Gerhard O'Shea</b> Medlemmet som har jobbet med dette får ikke kontakt og orker ikke engasjere seg lenger. Ønsker at vi fjerner kurset fra agenda bekreftet på e-post 30.03.24.		
<b>06.24.18</b>	<b>Oppdrettere</b> <i>Informasjon til oppdrettere</i> Sak satt opp igjen på agenda fra tidligere. Ann tar tak i saken og starter arbeidet.  <i>Felles kontrakt(er) for oppdrettere</i> E-post fra medlem med forslag mottatt 27.01.24. Styret tar jobben med å undersøke litt rundt. Lena svarer på e-posten.  <i>Oppdretterliste på hjemmesiden</i> Sak satt opp igjen på agenda fra tidligere. Linda, Gunni og Roy tar opp igjen arbeidet.		



# NORSK ROTTWEILERKLUBB

## PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

06.24.19	<b>Innkomne e-poster</b> Innkomne e-poster passer denne gangen inn under andre saker i referatet.		
06.24.20	<b>Diverse</b> Styret ønsker å kalle inn avd.Vestfold og Tg Vestfold til et møte. Styret forbereder og kaller inn. Tas videre på neste møte.  Støtte til IFR IGP WM Gunni har undersøkt litt rundt dette. Setter opp saken på agenda til neste møte.		

**Nytt møte 16.04.24 klokken 18:00**

**Båstad**  
**Lena Davidsen**  
**Sekretær NRK**